
Beantwoording vragen Burgerbelangen

De wethouder heeft in december aangegeven in gesprek te zijn met Volta Solar om de 
geaccordeerde aanvragen  (voor de stop van het zonnepanelen project Parkstad) op een juiste 
manier af te wikkelen. Wat is hiervan de stand van zaken? Wanneer gaat Volta Solar of de gemeente 
in gesprek met deze inwoners, om te komen tot een passende oplossing? 

ANTWOORD:
De gemeente Kerkrade trekt in het kader van de afwikkeling van openstaande aanvragen richting 
Volta gezamenlijk op in Parkstadverband. Er hebben diverse overleggen plaatsgevonden maar een 
oplossing is helaas nog niet bereikt. Dit is ook besproken in de Bestuurscommissie Duurzaamheid van 
8 februari. Deze beraadt zich nu op volgende stappen om te komen tot een goede oplossing voor 
onze inwoners. 

Het potje van het ingestelde Energie- en Klimaatfonds is leeg. De eerste tranche was zeer succesvol. 
Als fractie willen we de wethouder vragen om te onderzoeken of een tweede tranche dan ook 
mogelijk is. Mocht dit het geval zijn, willen we oproepen om de inwoners die nog wachten op een 
oplossing (van het zonnepanelen project Parkstad) voorrang te geven met het indienen van een 
aanvraag.

ANTWOORD:
Onderzoek naar een tweede tranche is geen technische vraag en wordt tijdens de commissie GEZ 
politiek besproken.


